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Mevrouw K. van der Gaast van GBK stelt namens de fractie van GBK de volgende vragen: 

 

Onderwerp: toeslagenaffaire 

 

Toelichting:  

Er is afgelopen tijd veel te doen rondom de toeslagenaffaire met betrekking tot de kinderopvang. 

Ook in onze gemeente zijn gezinnen hierdoor getroffen. In een vorige raadsvergadering heeft 

wethouder Bijman daar iets over verteld. Sommige gezinnen hebben hoge schulden. Deze gezinnen 

moeten uit de schulden komen en ook sociaal en emotioneel tot rust komen. 

Na  de ontwikkelingen en de kennis die er is over de opstapeling van extra schulden en moeilijk het 

blijkt daar uit te komen vraagt GBK aan de wethouder: 

 

Vragen 

1. Zijn de gedupeerde gezinnen bekend bij de gemeente? 

2. Is het nodig om via andere kanalen de gedupeerden op te sporen? 

Is er binnen het zorgteam speciale aandacht voor gedupeerden van de toeslagenaffaire? 

3. Is het geld dat het rijk beschikbaar heeft gesteld toereikend? 

Kortom is er zicht op hoe het met deze gezinnen gaat? 


